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Protokół nr XXXIX/2017 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

30 listopada 2017 roku w  godzinach 1300 – 1440 

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji  

6. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

7. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz 

8. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

9. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami.  

7. Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez osoby do tego 

zobowiązane.  

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2017-2030. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za dostawę wody z ujęć gminnych 

i przyjmowanie ścieków do oczyszczalni w Spale.  

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie ogłoszenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa 

Konewka. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie aktualności studium i planów miejscowych gminy 

Inowłódz. 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Inowłódz 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,                          

na rok 2018”. 

14. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXVIII sesji. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

17. Zamknięcie obrad XXXIX sesji Rady Gminy Inowłódz. 
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Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXXIX sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecny radny Piotr Kamiński 

usprawiedliwił swoją nieobecność. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.  

 

Ad. 4  

Protokół z obrad XXXVIII sesji został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim, znak A-0130-11/17 

z dnia 9 listopada 2017 r. w sprawie ogłoszenia wyborów uzupełniających na 

ławników sądowych do sądów w Piotrkowie Trybunalskim i Tomaszowie 

Mazowieckim; 

 opinia prawna sporządzona przez radcę prawnego Panią Beatę Janik, z dnia                 

20 listopada 2017 r. w sprawie możliwości zbycia części nieruchomości stanowiącej 

własność gminy (sprzedaż dwóch metrów z działki gminnej w Spale, na osiedlu 

Ogród na poszerzenie sąsiedniej działki nr 82); 

 propozycja Polskiego Instytutu Biograficznego oraz wydawnictwa „Helion”, z dnia 

19 listopada 2017 r. dotycząca prezentacji przedstawicieli samorządu terytorialnego 

w piątym wdaniu „Złotej Księgi Polskiego Samorządu”; 

 pismo Ministra Cyfryzacji, znak: DT-WIT.43.19.2017 z dnia 5 listopada 2017 r. 

informujące o trzecim naborze wniosków o dofinansowanie projektów budowy sieci 

szerokopasmowych; 

 pismo Marszałka Województwa Łódzkiego, znak: RŚI.0631.10.3.2017.DR z dnia 

8 listopada 2017 r. informujące o przystąpieniu do ogólnopolskiego konkursu 

„Fundusz Sołecki – najlepsza inicjatywa”, organizowanego przez Krajowe 

Stowarzyszenie Sołtysów;  

 propozycja Telewizji TOYA Sp. z o.o., z dnia 23 października 2017 r. w zakresie 

współpracy na rzecz Gminy Inowłódz; 

 prośba właścicieli działek przylegających (oraz znajdujących się w bliskim 

sąsiedztwie) do drogi powiatowej Nr 4305E Czerniewice – Królowa Wola o ujęcie 

w planie budżetowym na 2018 rok i w planie rozwoju Gminy Inowłódz na lata                 

2018-2019 zadania inwestycyjnego, polegającego na budowie sieci wodociągowej 

wzdłuż ww. drogi. 

 

Kontynuując, poinformował, iż 11 listopada brał udział w  obchodach 99 rocznicy Odzyskania 

Niepodległości, zaś  w środy pełnił dyżury w Urzędzie Gminy Inowłódz w godz. 1530 - 1700. 
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Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7  

Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez osoby do tego 

zobowiązane.  

Pan Przewodniczący odczytał pismo, które wpłynęło z Urzędu Skarbowego w Tomaszowie 

Mazowieckim, znak: 1023-SKA-1.4006.15.2017.73335 z dnia 24 października 2017 r. 

informujące, że po dokonaniu analizy formalnej i merytorycznej oświadczeń majątkowych 

złożonych przez Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz i Wójta Gminy Inowłódz, 

nie stwierdzono w nich nieprawidłowości.  

 

Ad. 8   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że tradycyjnie już projekty uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017-2030 i zmian budżetu na rok 2017 omówi łącznie, 

ponieważ zmiany budżetu wywołują zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Jeżeli 

chodzi o zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej jest to dostosowanie dochodów 

i wydatków w związku ze zmianami dokonanymi w 2017 roku.  Taka największa z nich to 

zmiana nazwy przedsięwzięcia – do tej pory przedsięwzięcie miało nazwę „Modernizacja 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Inowłódz”, a po zmianie nazwa brzmi; „Kompleksowa 

modernizacja i rozbudowa komunalnego oświetlenia ulicznego w Gminie Inowłódz”. Jest to 

dostosowanie nazewnictwa dla potrzeb składanego wniosku. Jeżeli chodzi o zmiany 

budżetu, to zwiększeniu uległ plan dochodów wynikających ze zwiększonej realizacji 

dochodów z tytułu podatku od czynności cywilno-prawnych. Te zwiększone dochody 

przeznaczone są w dziale 600 na bieżące utrzymanie dróg gminnych. W dziale 700 

dokonano zwiększenia planu wydatków w związku z podpisanymi umowami 

z Nadleśnictwem Spała na dzierżawę terenów pod budowę ścieżki  pieszo-rowerowej ze 

Spały do Inowłodza. Dokonano również zwiększenia wydatków na promocję, w związku ze 

zwiększoną realizacją działań promocyjnych. Ponadto w dziale 754 dokonano zwiększenia 

wydatków bieżących związanych z utrzymaniem ochotniczych straży pożarnych.  Kolejna 

zmiana dotyczy planu wydatków dla gimnazjum, zwiększono te wydatki.  W dziale 852 

dokonano zmniejszenia planu wydatków, związanych z wpłatami na DPSy i dokonano 

przesunięcia tych środków na wypłatę dla rodzin zastępczych. W dziale 854 dokonano 

zabezpieczenia udziału własnego na wypłatę stypendiów dla uczniów. Kolejna zmiana 

w dziale 915 dotyczy zmiany nazwy zadania, o czym była mowa przy Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. W dziale 900 dokonano zabezpieczenia środków na usuwanie azbestu z terenu 

Gminy Inowłódz, zgodnie ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie. Ostatnia zmiana 

w dziale 921 dotyczy zwiększenia wydatków bieżących na utrzymanie zamku.             

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIX/234/2017 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIX/235/2017 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za dostawę wody z ujęć gminnych 

i przyjmowanie ścieków do oczyszczalni w Spale. 

Pan Jarosław Jopek wyjaśnił, iż uchwała ta została przygotowana na podstawie 

obowiązujących przepisów, biorąc pod uwagę  wpływy i koszty z tym związane. 

Po odpowiednim przeliczeniu Pan Wójt przedstawił Radzie taryfy w formie nie zmienionej, 

takie jak obowiązywały dotychczas. Dodał, że projekt uchwały był już analizowany 

na posiedzeniach komisji. Na koniec poinformował, iż zaproponowane stawki, po przyjęciu 

przez Radę, będą obowiązywały tylko do połowy 2018 r.  Nowa ustawa regulująca 

zatwierdzanie stawek za wodę i ścieki została już podpisana przez Prezydenta RP 

i opublikowana.  Przez najbliższe pół roku trzeba będzie wykonać odpowiednie czynności, 

które zaowocują nowymi stawkami, niższymi bądź wyższymi.     

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIX/236/2017 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie ogłoszenia wyborów uzupełniających sołtysa sołectwa 

Konewka. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że projekt uchwały został przygotowany po tym,                                        

jak Pani Katarzyna Lubicka złożyła rezygnację z funkcji sołtysa sołectwa Konewka. 

Aby można było ogłosić wybory uzupełniające konieczne jest podjęcie powyższej uchwały.  
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Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIX/237/2017 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie aktualności studium i planów miejscowych gminy Inowłódz. 

Pan Marek Iskierka wyjaśnił, że dokonując oceny aktualności studiów, studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Inowłódz oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego wypełniono ustawowy obowiązek, który nakłada ustawa 

o zagospodarowaniu i planowaniu przestrzennym. Jeden z artykułów stanowi, że Wójt 

w ciągu swojej kadencji musi, co najmniej raz takiej oceny dokonać. Po analizie powyższych  

dokumentów stwierdzono, iż 4 plany są nieaktualne w całości, 3 plany nieaktualne w części 

i 4 plany są aktualne w całości. Fakt nieaktualności planu, tak naprawdę niczym nie skutkuje, 

więc powyższe plany mogą i będą obowiązywać.    

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała Nr XXXIX/238/2017 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę.  

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Inowłódz 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie,                          

na rok 2018”. 

Pan Kazimierz Grygiel, wyjaśnił, że obowiązek uchwalenia powyższego programu wynika 

z art. 5a ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Rada winna go przyjąć 

w terminie do 30 listopada. W projekcie programu, w rozdziale 4 są zawarte zapisy, które 

uwzględniają 17 rodzajów zadań ze sfery publicznej. Jest to bardzo szeroka sfera, 

obejmująca całość zadań, jakie realizują organizacje pozarządowe działające na terenie 

Gminy Inowłódz. Istotny zapis zawiera również rozdział 7 powyższego programu, w którym 

określono wysokość środków finansowych na realizację programu w 2018 r. w wysokości 

15 000 zł. Program będzie realizowany w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 r.       
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Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr XXXIX/239/2017 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

Ad. 14  

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXXVIII sesji.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 15 

Interpelacje i zapytania 

1) Radna Mirosława Olas zapytała o kwestię przejazdów autobusów  MZK 

w Brzustowie od 1 stycznia 2018 r.? 

Pan Wójt odpowiedział, iż wielokrotnie pytali o tą sprawę zarówno radni  jak i sołtys 

z Brzustowa i za każdym razem informował, że absolutnie nie zapadły decyzje o tym, 

by autobusy MZK nie jeździły przez Brzustów. Propozycje jakie Gmina Inowłódz otrzymała 

od Miasta Tomaszowa Mazowieckiego, co do stawek na 2018 rok są co najmniej 

niepokojące. Do tej pory tzw. wozokilometr wynosił 3,80 zł, natomiast na 2018 rok 

zaproponowano 6,50 zł, czyli nastąpił wzrost o 90%.  Oczywistym jest, że w takiej sytuacji 

nie można było biernie się zgodzić na taką stawkę i trwały żmudne, wielotygodniowe 

negocjacje, które niestety nie doprowadziły do jej obniżenia. Wobec powyższego została 

złożona deklaracja na piśmie, iż Gmina Inowłódz przyjmuje zaproponowane kwoty. 

W odpowiedzi Pan Wójt otrzymał na piśmie zapewnienie od Prezydenta Miasta Tomaszowa 

Mazowieckiego, że przewozy będą się odbywać według dotychczasowego rozkładu, 

ale nowej stawki. Na koniec swojej wypowiedzi Pan Wójt zaapelował, by przekazać 

tą informację mieszkańcom Brzustowa, Dąbrowy i wszystkim zainteresowanym. 

2) Pani Danuta Baranowska zapytała, czy są jakieś nowe informacje na temat 

budowy chodnika na ul. Klasztornej w Inowłodzu? 

Pan Wójt wyjaśnił, iż mimo podejmowania wielu interwencji u zarządcy drogi, ta sprawa 

wciąż pozostaje niezałatwiona. Pojawiła się jednak nowa możliwość, by rozwiązać ten 

problem. Przy Ministerstwie Infrastruktury istnieje mapa miejsc niebezpiecznych i tylko 

bezpośrednio w nim można starać się o wpisanie danego miejsca na tę mapę. Następnie 

przesłane zadania będą po kolei realizowane, w sensie przebudowy czy potrzebnych 

działań, które mają zmienić charakter tych miejsc. Pan Wójt dodał, że spotkał się w tej 

sprawie z Posłem na Sejm RP Panem Robertem Telusem, przekazał mu dokumentację tej 

sprawy i poprosił  o pomoc. Pan Poseł obiecał, że sprawą się zajmie. Pan Wójt dodał, że na 

bieżąco będzie informował o postępach w tej kwestii.   

Pani Danuta Baranowska powiedziała, że mieszkańcy chętnie wzięli by osobiście udział 

w spotkaniu z Panem Posłem. 

Pan Wójt wyjaśnił, iż proponował takie rozwiązanie, ale w chwili obecnej nie ma takiej 

możliwości, być może jeśli pojawią się jakieś pozytywne informacje, to Pan Poseł będzie 

chciał je przekazać osobiście.  
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3) Radny Janusz Wilkowiecki zapytał: Czy Gmina Tomaszów Mazowiecki utrzyma 

połączenia do Sługocic, bo tak naprawdę Gmina Inowłódz jest od niej zależna, 

jeśli chodzi o przedłużenie kursu? Czy oprócz stawki kilometrowej mieszkańcy będą 

dalej płacili za bilety MZK? Jakie stawki za kilometr oferują prywatni przewoźnicy, 

z którymi rozmawiał Pan Wójt? 

Pan Wójt poinformował, że inni przewoźnicy proponują podobne stawki, bo to nie jest tak, 

że jeden przewoźnik, jednym autobusem może zastąpić cały system w oparciu o który działa 

MZK. Przeanalizowano, zarówno możliwość obsługi przez prywatnych przewoźników, 

jak i przez MZK i koszty są porównywalne. Z tym, że przypadku prywatnego przewoźnika 

kierowca jechałby trasą z Brzustowa do Tomaszowa Maz. i zatrzymywałby się na Placu 

Kościuszki. Natomiast autobusy miejskie dojeżdżają do innych miejsc i ta sieć połączeń jest 

wtedy dogodniejsza dla poszczególnych użytkowników. Rozważano nawet możliwość 

dowozu mieszkańców Brzustowa do Sługocic, gdzie dojeżdża linia miejskich autobusów 

ale dodatkowe utrudnienia raczej nie spotkałyby się z dobrym odbiorem z ich strony. 

Odpowiadając na kolejne pytanie Pan Wójt, zaznaczył, że Gmina Inowłódz otrzymała 

zapewnienie, iż od nowego roku autobusy będą kursowały tak jak dotychczas. 

W Sługocicach pod tym względem też nic się nie zmieni. Dodał, że była także  propozycja 

objęcia bezpłatną komunikacją. W takim przypadku stawka za kilometr była dużo wyższa 

a bilety musiałyby pozostać. Pan Wójt powiedział, że nie bardzo widzi taką możliwość, 

żeby wyróżniać mieszkańców tylko jednej miejscowości w Gminie Inowłódz, w sytuacji gdy 

pozostali nie mają nawet możliwości korzystania z usług MZK.  

4) Pani Jadwiga Warczyk powiedziała, że z nieoficjalnych źródeł dowiedziała  się, 

że odbył się już przetarg w Zakładzie Energetycznym na modernizację linii 

energetycznych w 2017 r. i nie uwzględniono w nim niestety wsi Brzustów. Zapytała, 

czy Pan Wójt posiada jakieś informacje na ten temat? 

Następnie wnioskowała o udrożnienie rowów wzdłuż drogi na Kolonii I w Brzustowie, 

które zostały zasypane i uszkodzone przez dziki a zbierająca się woda zalewa pola 

uprawne niszcząc oziminy.  

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o modernizację linii energetycznej, to zwróci się 

z zapytaniem do Zakładu Energetycznego a następnie skontaktuje się z Panią Sołtys. 

W odniesieniu do drugiego wniosku, zapewnił, że jak tylko warunki pogodowe pozwolą, 

to rów zostanie udrożniony. Dodał, iż po ostatnich zgłoszeniach na temat szkód 

wyrządzonych przez dziki, po raz kolejny zwrócił się do nadleśnictw, które administrują 

tereny leśne na terenie Gminy Inowłódz z prośbą o zmniejszenie pogłowia dzików. W dalszej 

kolejności odczytał odpowiedź, jaką otrzymał w tej sprawie z Nadleśnictwa Spała.   

 

Ad. 16 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

1) Radny Janusz Wilkowiecki:  

 zapytał jaka kwota jest przeznaczona na projekt pn. „Podnoszenie jakości 

zasobów turystycznych Doliny Rzeki Pilicy poprzez rozwój infrastruktury 

rekreacyjno-wypoczynkowej w powiecie tomaszowskim”, tylko dla Gminy 

Inowłódz? - Pan Wójt odpowiedział, że 1 600 000,00 zł. Ponadto dodał, 

że na kolejnym posiedzeniu komisji zostanie przedstawiona wizualizacja 

tej inwestycji; 

 zapytał o przygotowania Gminy do sezonu zimowego na drogach, 

tzn. czy zostały już zakończone prace przy uzupełnianiu ubytków na drogach 

gminnych i na poboczach? – Pan Wójt odpowiedział, iż bieżący rok jest fatalny 
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pod tym względem, bo niestety warunki pogodowe znacznie utrudniają 

prowadzenie wszelkich napraw i jeśli uda się wykonać jakieś prace, to za chwilę 

silne opady deszczu niszczą to co zostało zrobione. Jednak prace są prowadzone 

na bieżąco; 

 wnioskował o zasypanie ubytków na drodze do budynku „Kantyny” 

w Konewce,  

 zapytał, czy przy „Grzybku” w Spale faktycznie będzie działał monitoring –

Pan Wójt potwierdził, że tak. Koszt jednej kamery wyniesie ok. 2 400,00 zł. 

2. Radny Robert Pawłowski: 

 zapytał o program wymiany pieców c.o. na terenie Gminy Inowłódz – 

Pan Wójt odpowiedział, iż program jest w trakcie realizacji  a szczegółowych 

informacji udziela Kierownik Referatu Inwestycji Pan Marek Iskierka.  W dalszej 

kolejności omówił pokrótce główne założenia projektu i warunki przystąpienia 

do niego,  

 wnioskował o naprawę nawierzchni drogi południowej poprzecznej 

w Królowej Woli (przedłużenie do posesji Pana Wulsa nr 209),  

 wnioskował o przegląd i naprawę lamp: na Stegnach w Królowej Woli przy 

posesji nr 185-187 i na Kolonijce, gdzie 2 lampy w ogóle się nie świecą.                 

3. Radny Piotr Kamiński zapytał, co z odbiorem azbestu z terenu Gminy – Pan 

Wójt odpowiedział, że trwa oczekiwanie na informację w tej sprawie. Dopiero na 

koniec roku w WFOŚiGW został ogłoszony konkurs i Gmina złożyła wniosek.   

4. Radny Arkadiusz Łon: 

 wnioskował o rozważenie możliwości organizacji w Inowłodzu (przy okazji 

jarmarku średniowiecznego) jarmarku zdrowej żywności 

i o rozpowszechnienie informacji o tej imprezie odpowiednio wcześnie 

(na wzór Jarmarku Antyków i Rękodzieła w Spale),  

 wnioskował o udzielenie pomocy prawnej właścicielom nieruchomości 

zlokalizowanych w centrum Inowłodza, tak by uregulować ich stan prawny. 

5. Radny Roman Rodakowski wnioskował o okresowe płukanie „końcówki” 

wodociągu na osiedlu za Pilicą w Spale.  

6. Radna Jolanta Bilska: 

 wnioskowała o oczyszczenie koryt odpływowych na ul. Opoczyńskiej 

(od stacji CPN do końca ulicy - do wyjazdu na Fryszerkę),  

 wnioskowała o rozważenie możliwości zabezpieczenia barierkami szlaku 

spacerowego w kierunku OSiRu w Inowłodzu od strony stawu,                              

 wnosiła o zajęcie się sprawą Pani Baranowskiej, która zgłosiła, że podczas 

obfitych opadów deszczu, woda spływająca ul. Św. Idziego zalewa jej 

posesję, 

 wnioskowała o naprawę nawierzchni na ul . Św. Idziego w Inowłodzu,                  

 wnioskowała o naprawę ubytków w nawierzchni drogi obok posesji 

Pani Sobolewskiej w Inowłodzu (uliczka łącząca Plac Kazimierza Wielkiego                

z ul. Czarnieckiego).  

7. Radna Monika Drużdż wnioskowała o: 

 przegląd lampy oświetleniowej stojącej przy posesji nr 30 w Brzustowie 

(zapala się znacznie później niż pozostałe a potem włącza się i wyłącza),       

 naprawę drogi biegnącej wzdłuż torów kolejowych w Brzustowie 

(za ostatnią posesją w stronę lasu).  
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Następnie głos zabrała Pani Skarbnik, informując, że na posiedzeniu komisji 

zgłoszony był wniosek dotyczący wpływów z opłaty targowej w 2016 r. Wyniosły one                  

28 756 zł, natomiast w 2017 r. (do dnia 24 listopada ) wynoszą 17 514 zł. 

 W dalszej kolejności Pan Przewodniczący poinformował, że sesja w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2018 r. planowana jest na 28 grudnia br. Posiedzenia Komisji Stałych 

w sprawie zaopiniowania projektu budżetu Gminy Inowłódz na 2018 r. odbędą się w dniach 

od 4 do 8 grudnia, natomiast Komisja Budżetu winna się zebrać do 15 grudnia.  

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Wójt. Najpierw przekazał informację o organizacji 

Wigilii dla osób starszych i samotnych, która odbędzie się 20 grudnia br. o godz. 17.00 w sali 

gimnastycznej Publicznego Gimnazjum w Inowłodzu. Poprosił, by wzorem lat poprzednich 

zarówno radni jak i sołtysi włączyli się w organizację tej uroczystości. Następnie przedstawił 

propozycje zmiany sposobu zbierania opłat za wodę na terenie Gminy, gdyż dotychczasowy 

jest bardzo czasochłonny. Zaproponował np. samodzielne podawanie informacji o zużyciu 

przez mieszkańców po zakończonym kwartale lub wyliczenie średniego zużycia na 

podstawie historii zużyć z okresu 2 czy 3 lat, przy czym inkasent raz do roku sprawdzał, 

by stan techniczny wodomierza, Prosił, by porozmawiać z mieszkańcami, gdyż stanowisko 

w tej kwestii trzeba będzie wypracować do końca lutego 2018 r. W dalszej części swojej 

wypowiedzi poinformował, iż 8 grudnia br. o godz. 16.00 w „Sołtysówce” w Inowłodzu 

odbędzie się zebranie sołtysów.  Ogłosił także, że ruszył kolejny nabór wniosków na 

instalacje odnawialnych źródeł energii dla mieszkańców Gminy Inowłódz (ogniwa 

fotowoltaiczne, solary, wymiana piecy na kotły opalane pelletem) i zaapelował, by przekazać 

tę informację, jak najliczniejszemu gronu mieszkańców. W dalszej kolejności powiadomił 

o zakończeniu procedury uzgadniania planu miejscowego zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu po bazie byłego ZUKu w Spale. Na koniec poinformował 

o podpisaniu listu intencyjnego dotyczącego współpracy z Telewizją TOYA z Łodzi  

w zakresie promocji Gminy Inowłódz, dodając, iż na chwilę obecną współpraca ta nie wiąże 

się z żadnymi kosztami.    

 

Ad. 17 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXIX sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1440.        

 

 

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

               Wacław Chachuła 
 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


